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اولین جلسه کمیسیون کشاورزی در سال 97

اولین جلسه کمیسیون کشاورزی در سال 97 با دستور جلسه حمایت از کالای ایرانی در محل اتاق بازرگانی تبریز تشکیل

گردید.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز علیرضا آقا بالایی عضو هیات نمایندگان و رئیس کمیسیون کشاورزی اتاق تبریز با اشاره به پیام رهبری در

سال جدید « حمایت از کالای ایرانی » بر این نکته تاکید کرد که باید حقوق مصرف کننده در این سال بیش از هر زمان دیگر به رسمیت شناخته شود و به همین منظور بایستی با

قاچاق کالا به طور جدی برخورد شود تا مردم کشورمان بتوانند با خرید کالاهای تولید شده در ایران از تولید کننده کشور خود حمایت و پشتیبانی نماید.

رئیس کمیسیون کشاورزی با توجه به پیام سال که از طرف رهبر معظم انقلاب به عنوان هدف گذاری سال 97 انتخاب شده است خاطر نشان کرد: ظرفیت کمیسیون های تخصصی

اتاق تبریز و از جمله کمیسیون کشاورزی با توجه به اطلاعات و افراد خبر و کارشناسی که در آن حضور دارند در امر تولید و صادرات بسیار بالا است و این امر می تواند پشتیبانی

خوبی برای در تحقق پیام رهبری در سال جدید باشد.

وی با تاکید بر این نکته که امروز بیش از هر زمان دیگری لازم است تا بسترهای مناسب و آگاهی بخش برای خرید کالای ایرانی و حمایت از تولیدات داخلی به نحو احسن مهیا

گردد، افزود: در این راستا نگاه مردم به کالای داخلی بسیار مهم است، باید این واقعیت را از منظر اجتماعی بررسی کنیم که چرا رغبت به خرید کالای داخلی کمتر است و از کجا

نشات می گیرد؟ که مباحثی همچون؛ کیفیت، کمیت و قیمت تمام شده در پاسخ به این سئوال می تواند حایز اهمیت باشد.

عضو هیات نمایندگان اتاق تبریز با اشاره به این نکته که تولیدات داخلی ما با فناوری جهانی فاصله دارد، نو سازی تکنولوژی های مورد استفاده در واحد های تولیدی را از جمله

راهکار های مهم برای حمایت از کالای ایرانی به دلیل امکان بالا بردن کیفیت محصولات تولیدی خواند و یاد آور شد: فرسودگی ماشین آلات واحدهای تولیدی باعث افزایش

قیمت تمام شده می شود که با نوسازی تکنولوژی های مورد استفاده در واحدهای تولیدی، جذابیت کالای تولیدی در داخل برای مصرف کننده داخلی و خارجی افزایش یافته و این

امر امکان رقابت پذیر بودن محصولات تولیدی را مهیا می نماید.

رئیس کمسیون کشاورزی اتاق تبریز جذب سرمایه گذران خارجی به منظور ارتقاء سطح تولید و ورود فن آوری جدید به خصوص در بخش کشاورزی را یکی دیگر از راهکارهای

حمایت از کالای ایرانی خواند و خاطر نشان کرد: با توجه به مسائل موجود در حوزه آب بسیار ضروری به نظر می رسد که با تغییر شیوه آبیاری و کشت محصولات کشاورز به صورت

گلخانه ای در حمایت از تولید و ایجاد اشتغال داخلی اقادامات موثری را انجام دهیم .

در ادامه جلسه اعضای حاضر در خصوص برنامه های آتی کمیسیون در سال 97 و برگزاری همایشی در راستا اصلاح موانع و مشکلات تولید در بخش کشاورزی به بحث و گفتگو

پرداختند که مقرر شد اعضاء پیشنهادات خود را به دبیر کمیسیون برای طرح در جلسات آتی ارائه نمایند.
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